



Norsk Spanielklubb avdeling Møre og Romsdal

Møteleder: Ola

Sted: Teams

Referent: Synne

Dato: 26.03.25

Tid: 19.00 – 20.30

Møtedeltakere: Ola, Synne, Helene, Anne, Ingunn

Forfall: Nina Beate

Sak	Innhold	Ansvar
12/25	Innlegg i Våre Spaniels. Sist skulle vi få inn et innlegg om jaktkurset vi hadde i høst, men det ble ikke med. Neste frist er 1. mai – dermed kan vi skrive om blodsporprøva og blodsporkurset – kanskje noe om vårens aktivitetsdag. Vi bør kanskje også ha med noe kort om jaktkurset fra i høst, og også det som skal skje fremover.	Synne/styret
13/25	Jaktansvarlig i avdelinga. Morten Bråten står som ansvarlig nå. Han kan fortsatt stå, men vi bør ta en runde på jaktutvalget, hvem som skal sitte der, skal de arrangere treninger, treff osv? Vi snakker mer om dette på neste møte.	Ola
14/25	Kjøp av fryser til blod og skanker. Vi ønsker å kjøpe for å bruke til det klubben trenger. Et fryseskap er enklere å flytte hvis det må flyttes. Helene har kontakter på Elkjøp og sjekker litt mer rundt. Den som skal ha skapet hos seg bør få litt for strømmen.	Helene/styret
15/25	Utstillinger 2026 – Skal vi ha eiga utstilling, evt. sammen med Sunndal HK? Kven andre skal få spaniels? No er det Sunndal (dobbel), Vestnes (dobbel), Sunnmøre (enkel). Kristiansund har etterlyst. Vi sjekker litt rundt datoer for 2026 for å sikre at datoene og geografien går i hop. Egen utstilling ser vi oss ikke råd for før tidligst i 2027. Vi mangler folk til et så stort arrangement fordi vi er en liten klubb med svært få aktive i klubben. Vi må bygge opp igjen utstillingsutvalget. Det positive med å arrangere sammen med Sunndal er å bygge opp kompetanse og erfaring – men dette må være en langsiktig plan. Vi avgjør dette på neste møte, vi bør være fulltallige på en	Styret

	sånn avgjørelse. Eventuelt samarbeide med andre klubber i fylket også? Retriverklubben, Fuglehundklubben etc.	
16/25	Blodsporprøvene – gjennomgang av oppgaver Foreløpig 13 påmeldte lørdag, 14 påmeldte søndag. Trond Haukebø vil være NKK representant på lørdag Nils Bjørkavåg spørres om å være NKK representant på søndag Vi mangler en dommer lørdag foreløpig. Vi skal lage en avtale med dommerne – Helene gjør dette. Sporleggere: Morten Bråten, Preben Orset, Julie Tverli, Lars Botterli, Ola Betten, Ole, Anne strikker til dommergaver, kanskje også til sporleggere – 5 stk Helene ser på gaver til sporleggere hvis Anne mangler – 6 stk Loddsalg på lørdag – 120 lodd, gevinstnummer – 10 -12 premier (Helene/Nina) Sponsorpremier – Royal Canin (Ola følger opp) Kiosk – I år skal vi ha kiosk begge dager, dommerne skal også ha mat fra kiosken. Pølse m brød/lompe, Vaffel m enkelt tilbehør, kake, kaffe, mineralvann (kjøpe på påskesalg) Regne til ca. 30 – 36 personer pr. dag. (Lena/Ingunn) Låne kokeplate fra Helene/Lars. Ha med pølseklyper og annet praktisk utstyr. Overnatting – det må stå i infoen vi sender ut til deltagerne etter påmeldingsfristen er gått ut. Renhold underveis på toalett? Sjekke om det er toalettpapir? Sløyfer bestilt (Synne) Blod kjøpt (Synne) Skanker (Nina/Synne/Ola)	Styret
17/25	Aktivitetsdag – Helene tar kontakt med Nina Beate ang. en slik dag. Anne har tilgang på innendørs hall i Ålesund dersom det er aktuelt. Vi må sjekke eventuell pris og muligheter/begrensninger.	Helene/Anne
18/25	Eventuelt Spørreundersøkelse for å kartlegge interesser og ønsker blant klubbens medlemmer?	Synne/styret
19/25	Neste styremøte – legges opp slik at vi får sett på RS-dokumentene. Møtet blir 07.mai kl. 19.00 på Teams.	

